



Svenska Varpaförbundets styrelsemöte 2021-09-09 klockan 18.30 via teams. (Digitalt möte)

Närvarande:

*Lars Henriksen, Ordförande
Lina Falk, Sekreterare
Mikael Nilsson, Ledamot
Per-Ola Nilsson, Digitalisering*

*Lars Håkansson, Kassör
Dan Törnlinde, Ledamot
Sofie Nilsson, Ledamot
Jan Larsson, Varpakonsulent*

Ej närvarande:

*Barbro Wettersten, Suppleant
Tomas Holmqvist, Suppleant
Bengt-Arne Andersson, Internationellt*

Med anmäkt förhinder:

*Bernt Augustsson, Lekmannarevisor
Ylva Mellin, Vice ordförande*

§ 1 Sammanträdet öppnande

Ordförande hälsade samtliga varmt och hjärtligt välkomna till kvällens möte. Ett särskilt tack till Lars Hå, Sofie, Jan samt Dan för ett bara samarbete under SM i Skokloster. Ordförande förklarade därefter mötet som öppnat.

§ 2 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutade att godkänna den dagordning som föreligger.

§ 3 Val av justerare att jämte ordföranden justera mötets protokoll

Styrelsen beslutade att välja Mikael Nilsson till protokolljusterare.

§ 4 Protokoll.

Styrelsemötesprotokoll från den 15 april 2021, protokoll från Kick-off mötet 11 maj 2021 och protokoll för extra styrelsemöte 18 maj 2021 gicks igenom.

Styrelsen beslutade att godkänna samtliga protokoll utan justeringar.

§ 5 VU:s rapporter

Höstkonferens

Höstkonferensen 12-14 november 2021 kommer att hållas i Oskarshamn. Lina Falk har anmänt förhinder.

Möjlighet till att delta digitalt finns och ska anmälas till Jan Larsson i god tid så att avbokning av logi hinner göras.

§ 6 Rapporter arbetsgrupper

Arbetsgrupperna rapporterar under kvällens sammanträde och eventuella beslut tas på höstkonferensen.

A) Metallvarpa-Stenvarpa-Gummivarpa (Föredragande Bernt Augustsson)

Rapport inskickad från Bernt innan mötet.

Utvärdering försöket med 18 meter för herrar seniorer metall

Har gjort ett 15 tal intervjuer men nu beslutat att gå ut med en remiss till samtliga klubbar. Det gjordes 8/9. 4 svar inkom samma dag.

Räknar med att kunna presentera ett bra beslutsunderlag till höstmötet.

Översyn av regler för tillverkning av stenvarpor

Har fått in några skrivna synpunkter från enskilda kastare. Väldigt spretiga synpunkter, t.o.m. från kastare i samma klubb. Har fokuserat på att fråga några kastare som inte är toppkastare. De är inte nöjda med situationen och efterlevnaden av det regelverk som finns men de flesta av dem vill inte skylta med eller lämna åtgärdsförslag. För närvarande osäker på vilket underlag jag kommer med till höstmötet.

Vad som behöver kompletteras till utredningen är någon form av översyn av tävlingsreglerna för stenvarpa. De är gamla och i princip bortglömda. Många kastare kan inte reglerna och det blir ofta diskussion och dispyt på tävlingar vad som gäller och jag har bl.a. noterat att kastare blir anklagade för att hitta på egna regler.

Förslag på ändring av tävlingsregler

- Förmodligen behövs en komplettering vad som skall gälla för seedning (vid SM)
- Likaså regeln om att garantera 4 kulor, tex när WO och lag uteblir efter det att det inte går att lotta om (vid SM)
- kan eventuellt tillkomma något ytterligare

B) Projektstöd IF Barn- och ungdomsidrott (Föredragande Mikael Nilsson)

Ingen rapport.

C) Internationellt (Föredragande Bengt-Arne Andersson, Dan Törnlin (hästsko))

Dan Törnlin rapporterar om att en skrivelse inkommit från Finland. Bengt-Arne skulle ta vidare kontakt, vi avvaktar rapport angående detta.

D) Ungdomsgruppen (Föredragande Sofie Nilsson)

Sofie har tillsammans med Thomas kommit fram till följande förslag över tävlingsformer för ungdomsidrotten:

2-manna

I denna tävlingsform kastar man 2 killar eller 2 tjejer i samma lag. Det ska i första hand vara klubbtag men om man inte har någon att kasta med så är det ok med lag över klubbgränserna.

Par

I denna tävlingsform så kastar man 1 kille & 1 tjej tillsammans. Det ska i första hand vara klubbtag men om man inte har någon att kasta med så är det ok med lag över klubbgränserna.

3-manna lag

I denna tävlingsform kastar man 3 killar eller 3 tjejer i varje lag, får man inte ihop 3st så är det tillåtet att kasta med endast 2 deltagare i laget. Det ska i första hand vara klubbtag men om man inte har någon att kasta med så är det ok med lag över klubbgränserna.

Vill man delta med mixlag så är man med utom tävlan, man kan inte vinna DM eller SM med mixade lag.

Åldersindelning för ungdomar

Yngre ungdomar tom det år man fyller 11år

Äldre ungdom from det år man fyller 12 år tom det år man fyller 15år

Junior from det år man fyller 16år tom det år man fyller 21år

Styrelsen beslutade att godkänna förslaget som tagits fram.

Styrelsen beslutade att Sofie får i uppdrag att svara Göran Fransson som efterfrågat svar i frågan angående tävlingsformer för ungdomsidrotten.

E) Hästskovarpa (Föredragande Dan Törnlind)
Hästskovarpaförbundet har haft ett digitalt styrelsemöte

Dan var ansvarig för hästsko-SM i Skokloster.

Arbete fortgår för att ta fram priser inför distanscupen samt svenskaserien.

Kontakt har tagits med ordförande i Norges hesteskokastningsförbund angående ett eventuellt landskampsutbyte. De kommer att diskutera detta under sitt kommande styrelsemöte och därefter återkomma med besked.

F) Gotländska idrotterna (Föredragande Mikael Nilsson)
Augustipärken 6 lag anmälda spel i två lekar.

Styrelsen jobbar med Stångaspelen 2022. Planering för hur vi kan motverka ett tapp på 30%. Budgeten är delad i 2 olika av allt och måste ta höjd för det.

Kompensationsstöd Tillväxtverket kommer att sökas för inställt Stångaspel.

Arbetet med parasport påbörjat. Kontakter är upprättade med föreningar inom Para. Vi medverkar bl.a. vid träning på gypspalektioner vid särskolan.

Sofie Lindström planerar en bollkurs i höst.

Har haft 2 uppvisningar en för Endre IF innebandy 100 ungdomar. En privat grupp 12 pers.
(Gotländska idrotter)

Det är efterfrågan av uppvisning och att få prova på Gutniska lekar. Det är grupper från 10, 100 upp till 300 personer. I dagsläget saknas material för detta. Kontakt har tagits med en snickare som kan vara behjälplig.

FGI (Förening Gutnisk Idrott) kommer delta på idrottens dag 24/9.

G) Domaransvarig metallvarpa (Uppdrag för Bernt Augustsson att hitta någon)
Bernt har gett Henrik Lavergren (sammanställande i valberedningen) uppdraget att hitta en lämplig kandidat som kan ta på sig uppdraget som domaransvarig för metallvarpa. Uppdraget är dock inte helt löst ännu.

H) Antidoping (Föredragande Jan Larsson)
Länken till antidoping Sverige ligger på hemsidan. Eventuella uppdateringar publiceras på hemsidan.

J) Jämställdhet/Utbildning (Föredragande Ylva Mellin)
Rapport inskickad till styrelsen innan mötet.

Haft kontakt med SISU-RF ang deras utbildningspaket och vad vi kan få hjälp med så som utbildningsledare, material osv.

Har även kontaktat Gotlands SISU-RF som är vårt största distrikt med flest föreningar för att få en ungefärlig syn på föreningarnas utbildningshistorik.

Vi har få registrerade lärotimmar i föreningarna och inte så mycket utbildningar överhuvudtaget.

Skissar just nu på olika delar av utbildningspaket där vi behöver kunskapsöverföringar för överlevnad och viss del har börjat såsom att göra pärbollar men även förfrågan om att göra aluminiumvarpor har jag fått information om. Kan det finnas andra delar där jag inte har inblick i som också behövs kunskapsöverföring om.

Förutom det så behövs det byggas upp:

Domarkurser

Tränar/instruktörs kurser med inriktning på våra sporter

Ungdomsledare kurser med inriktning på våra sporter

Arrangörsutbildning – med banplanering, ansökningar av tillstånd och lottningsprocessen.

Ovan nämnda punkter kommer att fortsätta att diskuteras under höstkonferensen.

I) Sponsring (Föredragande Jan Larsson)

Pengar kommer in från bl.a. Sportlotteriet och Svenska Spel.

J) Digitalisering (Föredragande Per-Ola Nilsson)

En ansökan till rörelsefonden för bidrag till digitalisering har skickats in vilket vi även fått avslag på. Fortsatt arbete kring att omforma ansökan och tydliggöra att det är svenska varpaförbundet som söker.

K) Strategi/visioner 2020-2025 (Föredragande styrelsen)

Ett förslag till förbundsutvecklingsplan har skickats in till RF samt blivit godkänd.

L) Sekreta utskottet (Föredragande Jan Larsson)

Ingen rapport

M) Redaktionskommitté (Föredragande Jan Larsson)

Ingen rapport

N) Pressansvarig (Lars Henriksen)

En del kontakt med radio Gotland i samband med att SM-veckan ställdes in samt inför SM i Skokloster.

O) Kontaktperson gentemot Gotlands Varpaförbund (Föredragande Sofie Nilsson)

Ingen rapport.

§ 7 SM Skokloster 2021. 2022 Ronneby och framåt

SM i Skokloster 2021

Svenska Varpaförbundet står för kostnader på ca 1500 kr för en grillafton för ungdomarna.

Svenska Varpaförbundet står även för en logikostnad för ungdomar på ca 18000 kr.

SM i Ronneby Brunn 2022

Vi är hjärtligt välkomna att arrangera SM-veckan under 2022. Datum kommer att bestämmas under höstkonferensen.

Arrangör av tvåmanna SM 2022

Ännu ingen ansökan om att få arrangera tvåmanna SM 2022.



§ 8 Förbundsutvecklingsplan. Återstartsplanering.

Förbundsutvecklingsplanen godkänd av RF.

Återstartsplanering

Styrelsen beslutade att en styrelsekonferens kommer att hållas 16/10 på Gotland för att diskutera återstartsplanering. En inbjudan kommer att skickas till samtliga berörda. De som kan delta ifrån styrelsen bör göra detta. Erbjudande om att delta digitalt från föreningar bör framgå i inbjudan.

Styrelsen beslutade att 20 st pärkbollar behöver köpas in för att kunna ge ut till ungdomsföreningar.

§ 9 Ekonomi (Lars Håkansson)

Statistik för verksamhetsåret 2020 är nu inskickat.

§ 10 Övriga frågor

SM-släpet

Förvaring av SM-släpet behöver lösas.

Mikael Nilsson kollar med Stånga IF om det eventuellt finns någon förvaringsmöjlighet hos dem.

Styrelsen beslutade att Sofie hämtar SM-släpet och transporterar det till Gotland. Sofie löser utomhusförvaring till släpet till dess att frågan om förvaring är löst.

Priser SM 2022

Styrelsen beslutade att Sofie Nilsson får i uppdrag att se över priser till SM 2022. Framförallt ungdomspriserna.

Svenska Varpaförbundet på facebook

Styrelsen beslutade att Svenska varpaförbundets sida tas bort på facebook.

§ 11. Sammanträdet avslutning.

Ordförande tackade för att bra och effektivt möte och avslutade därefter mötet.



Ordförande, Lars Henriksen



Sekreterare, Lina Falk



Protokolljusterare, Mikael Nilsson